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KÖZGYŰLÉSI JEGYZŐKÖNYV 
 

mely készült a SPARTACUS VITORLÁS EGYLET 2018. március 7. napján 18.10 
órakor az Unitef ’83 Zrt. (1119 Budapest, Bornemissza tér 12.) tárgyalójában 
megtartott évi rendes Közgyűlésén. 

Dr. Horváth István üdvözli a megjelenteket és megállapítja, hogy a közgyűlés 18.10 
órakor határozatképes. A szavazásra jogosult 94 fő közül 80 fő szavazata van jelen a 
teremben.  

Dr. Horváth István javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg levezető elnöknek 
Ignácz Károlyt. 

Szavazásra jogosultak száma 80 fő. 

1/2018.03.07. Határozat 

A közgyűlés megválasztotta Ignácz Károlyt levezető elnöknek 79 igen 
szavazattal és egy tartózkodással az előterjesztésnek megfelelően. 

 

A levezető elnök javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg jegyzőkönyvvezetőnek 
Visy Lászlót. 

Szavazásra jogosultak száma 80 fő. 

2/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés jegyzőkönyvvezetőnek megválasztotta Visy Lászlót 79 igen 
szavazattal és egy tartózkodással az előterjesztésnek megfelelően. 

 

A levezető elnök javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg a Szavazatszámláló 
Bizottság tagjainak Ambrózy Pétert, Tenke Tamást és Zentai Zoltánt. 

Szavazásra jogosultak száma 80 fő. 

3/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés a Szavazatszámláló Bizottság tagjait 3 tartózkodás mellett 77 igen 
szavazattal megválasztotta az előterjesztésnek megfelelően. 
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Levezető elnök a jegyzőkönyv hitelesítőinek javasolja Dr. Lászlófy Csabát és 
Pfeningberger Ottót. 

Szavazásra jogosultak száma 80 fő. 

4/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés a jegyzőkönyv hitelesítőit 2 tartózkodás mellett 78 igen szavazattal 
megválasztotta az előterjesztésnek megfelelően. 

 

A levezető elnök ismerteti a napirendi pontokat, az előre kiküldött napirendnek 
megfelelően. Javasolja, hogy az első napirendi pont tárgyalása előtt a közgyűlés 
döntsön az aktuális tagfelvételekről, így az újonnan felvett szavazásra jogosultak már 
a továbbiakban szavazhatnak. 

1.      Beszámoló az Egylet 2017. évi évadjáról  
Előadó: Dr. Horváth István 
2.      Beszámoló a 2017. évi gazdálkodásról és a 2018. évi gazdasági terv  
Előadó: Szépfy Márton 
3.      Ellenőrző Bizottság jelentése a 2017. évről 
Előadó: Ignácz Károly 
4.      2018. évi tagdíjak és a belépési díj javasolt mértékének előterjesztése: 
Előadó: Dr. Horváth István 
5.      Egyletigazgató-választás 
Előadó: Dr. Horváth István 
6.      Taggal kötött szerződések jóváhagyása 
Előadó: Dr. Horváth István 
7.      Jelölő Bizottság választása 
Előadó: levezető elnök 
8.      Az év kormányosa, az év legénysége, az év ifjúsági sportolója, az év 
csillaghajósa és  
„A közösségért végzett munkáért” díjak átadása 
Előadó: Dr. Horváth István 
9.      Egyebek 

 

A napirend egyéb módosítására, kiegészítésére javaslat nem érkezett. 

Szavazásra jogosultak száma 80 fő. 

5/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés a napirendi pontokat a javasolt változtatással 80 igen szavazattal 
elfogadta. 
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Napirend előtt: tagfelvételek. 
 

Szavazásra jogosultak száma 80 fő. 

Gereben Pál. Közeli hozzátartozónak ruházza át rendes tagságát Gereben Gábor. 

A közgyűlés egyhangú igennel megszavazza Gereben Pál tagságát. 

Pavlik András. Rendes tagság vétele a felvétel jogcíme 

A közgyűlés egyhangú igennel megszavazza Pavlik András tagságát. 

Vadnai Tamás. Rendes tagság vétele a felvétel jogcíme 

A közgyűlés egyhangú igennel megszavazza Vadnai Tamás tagságát. 

6/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés Gereben Pál, Pavlik András és Vadnai Tamás egyleti tagságát 80 
igen szavazattal jóváhagyta.   

A frissen felvett tagok közül Vadnai Tamás nagykorú, így a szavazásra jogosultak 
száma 95 főre, a jelenlévő szavazatok száma 81 főre növekedett. 

1. napirendi pont 

Dr. Horváth István: Röviden szeretném kiegészíteni a korábban kiküldött írásos 
anyagot. Erősszeles szezonunk volt, voltak hullámhegyek és hullámvölgyek. 
Hullámhegy, azaz egyértelmű siker volt a 2017. szeptemberi Opel Finn Gold Cup 
nagyon sikeres megrendezése és a klubház felújítása a Kormány nettó 41 millió 
forintos támogatásával. A hullámvölgyek: voltak vitát kiváltó kérdések a büfével, az 
előző bérlőtől való elválással kapcsolatban, illetve a vizesblokk felújítás kapcsán. A 
büfé korábbi bérlőjével tárgyalásban vagyunk, van remény a kinnlevőség 
csökkentésére. A vizesblokk felújítás kivitelezője a hibalistánkat elfogadta, a 
garanciális javítások megtörténtek, az esedékes kötbért idén kifizeti. Köszönet a 
szponzoroknak: MET, Raiffeisen, Fitout, Opel, Unitef – és az állami támogatásért. A 
GINOP pályázat keretében a teljes versenyzéssel kapcsolatos eszközparkunk 
megújul: 29er hajók, motorosok, kisbuszok. 5 év alatt, részletekben fizetve, 
negyedáron jutunk ezekhez az eszközökhöz. A 2018 áprilisi Junior Laser EB-re 220 
versenyző nevezett. 2019-ben két nemzetközi versenyt rendezünk, Star Districtet és 
Repülő Hollandi EB-t. Kérem a beszámoló elfogadását. 

18.47-kor egy fő szavazásra jogosult érkezik a terembe, a jelenlévő szavazatok 
száma mostantól 82. 



4 
 

	  

	  

…………………………..	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ………………………………….	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  …………………………………	  	  	  	  	  

Visy	  László	  jkv.	  vez.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Dr.	  Lászlófy	  Csaba	  	  hitelesítő	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Pfeningberger	  Ottó	  hitelesítő	  

	  

Ignácz Károly: Mivel kérdés nincs, javaslom, a három beszámolóról együtt 
szavazzunk. Kérem Dr. Lászlófy Csabát, a külföldi útja miatt távollévő Szépfy Márton 
helyett tartsa meg a pénzügyi – gazdálkodási beszámolót.  

2. napirendi pont 

Dr. Lászlófy Csaba: Az Egylet 2017. évi eredménycélja elmaradt a tervezettől. A 
GINOP pályázat miatt öt éven keresztül évi 3M Ft plusz kiadással kell számolnunk. 
Az egyletigazgató bérét már tartalmazza a 2018. évi terv. A Junior Laser Radial EB 
megrendezését 1M forintos nyereséggel terveztük. A többi adat a kiküldött írásos 
anyagban található. 

3. napirendi pont 

Ignácz Károly: Kérdés nincs, úgyhogy az Ellenőrző Bizottság elnökeként ismertetem 
a Bizottság jelentését. Az írásos anyagot kiegészítendő megjegyzem, hogy az Egylet 
adminisztrációja nem áll a helyzet magaslatán, tudjuk, hogy a régi adminisztrátor 
2017 nyarán felmondott, az új pedig ősszel elment külföldre dolgozni 2018 áprilisáig. 
Ez így nem megfelelő, az adatokat úgy kellett hiányosan összevadászni.  Nem látjuk 
át a teljes helyzetet, ezért a 2017. évről utóvizsgálatot kívánunk folytatni. Ennek 
ellenére az elhangzott beszámolókat elfogadásra javasoljuk, azzal, hogy a hibákat az 
Elnökség a javasolt 2018. májusi közgyűlésig javítsa ki. 

18.55-kor egy fő szavazásra jogosult érkezik a terembe, a jelenlévő szavazatok 
száma mostantól 83. 

A legnagyobb gond a tagi kötelezettségek befizetésének elmaradása. Egy megtalált 
– utólag kiderült, sokmindenben pontatlan – listával összevetve több mint 3M forint a 
hiány! Ha az összeg nem is pontos, a nagyságrend elfogadhatatlan! Senki sem 
parkolt napidíjjal a telepen 2017-ben? Senkinek nem aludt hozzátartozója napi 
térítéssel a telepen? Ez elképzelhetetlen. 

Dr. Horváth István: Gond az adminisztrátor hiánya. Erdélyi Béci rengeteget segített a 
helyzet megoldásában, ezúttal is köszönjük! Az elnökség támogatja egy 2018 májusi 
közgyűlés megrendezését. Az Alapszabály módosítása is szükségessé vált. 

Pfeningberger Ottó: Van összefüggés a befizetési hiányok és a tervezett 
tagdíjemelés között? 

Dr. Horváth István: Nincs ilyen összefüggés. A tagdíjemelés oka, hogy az 
egyletigazgató bérének fedezetét meg kell teremteni. 
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Dr. Polgár Csaba: A tagdíjemelés oka szerintem nem az egyletigazgató bérének 
előteremtése. 

Dr. Horváth István: Az egyletigazgatói munkakör részleteit kidolgozó ad hoc bizottság 
is tervezett tagdíjemelést. Javaslom, ezzel a megfelelő napirendi pontnál 
foglalkozzunk. 

Ignácz Károly: Szavazunk az elnöki és a gazdasági beszámoló elfogadásáról. 

Szavazásra jogosultak száma 83 fő. 

7/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés az elnöki beszámolót 71 igen szavazattal 12 tartózkodás mellett 
elfogadta. A gazdasági beszámolót 57 igen szavazattal 14 ellenszavazat és 12 

tartózkodás mellett elfogadta. Az Ellenőrző Bizottság jelentését 77 igen 
szavazattal 6 tartózkodással elfogadta. 

 

19.35-kor két fő szavazásra jogosult érkezik a terembe, a jelenlévő szavazatok 
száma mostantól 85. 

Ignácz Károly: Kérem, szavazzunk az Ellenőrző Bizottság javaslatáról. 

8/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés 83 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett kötelezi az Elnökséget, 
hogy az Ellenőrző Bizottság jelentésében jelzett hiányosságokat szüntesse 

meg, és erről egy 2018. május 31-ig tartandó rendkívüli közgyűlésen 
tájékoztassa a tagságot. 

 

4. napirendi pont 

Vita a tagdíjemelésről 

Pfeningberger Ottó: Kérjük részletezni a kinnlevőségeket. 

Ignácz Károly: Ahogy említettem, az adminisztráció nem stimmel, pontos lista nincs. 
A jelenségre világítottunk rá, az utóellenőrzésnél többet tudunk majd. 

Dr. Horváth István: Ez egy egylet. Jó lenne, ha a tagok maguktól is befizetnék időben 
a tagdíjat, az egyéb szolgáltatások díjait, az adminisztráció kétségtelen gondjai 
ellenére, illetve attól teljesen függetlenül. Nézzünk egy picit magunkba. 
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Dr. Polgár Csaba: Az ad-hoc bizottság is javasolt tagdíjemelést, 20e Ft értékben. Az 
egyletigazgató ha jól végzi a dolgát, plusz bevételt termel. 

Szentiványi András: Ne legyen emelés. 

Bednár Tibor: A szolgáltatási díjakon lehetne még emelni. 

Dr. Marton István: Szintet léptünk, ehhez kell egy professzionális igazgató. A 
többletszolgáltatást meg kell fizetnünk! 

Dr. Polgár Csaba: Eddig is fizettünk a telepvezetésért! (Török Peti, Pfeningberger 
Andris). Hárommal több edzőnk volt. Most kevesebb van, itt is lehet spórolni. 

Tenke Tibor: Kevesebb edzőnk van, de kevesebb versenyzőnk is. Akik 
összességében kevesebb tagdíjat, versenyzői hozzájárulást stb. fizetnek. Tehát ez 
nem egyértelmű spórolás. 

Ignácz Károly: Három javaslat van. Az elnökség 30e forintos emelése, az ad-hoc 
bozottság 20e forintos emelése, és az, hogy ne emeljünk tagdíjat. 

Szavazásra jogosultak száma 85 fő. 

30e forintos emelés: 29 igen szavazat. A javaslat elvetve. 

20e forintos emelés: 65 igen szavazat 12 ellenszavazat és 8 tartózkodás mellett. 

Ignácz Károly: A belépési díjat – most 2.3M Ft – az elnökség nem javasolja emelni. 

A közgyűlés 83 igen szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta az elnökség 
javaslatát. 

9/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés 65 igen szavazattal 12 ellenszavazat és 8 tartózkodás mellett az 
éves tagdíj 20e forintos emelése mellett döntött. Az éves rendes tagdíj így 219 
ezer forintra nőtt. A kedvezmények aránya változatlan maradt. A közgyűlés 83 
igen szavazattal két tartózkodás mellett a belépési díj változatlanul hagyása 

mellett döntött. 
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5. napirendi pont 

Ignácz Károly felkéri az egyletigazgatói pályázatra érvényes pályázatot beadó 
Pfeningberger Andrást és Majthényi Szabolcsot, hogy tartsák meg a tagságnak 
előzetesen megküldött írásos pályázatuk rövid szóbeli kiegészítését.  

 

Pfeningberger András: Legfontosabb cél a bevételek növelése, az adminisztráció 
javítása és a balatonföldvári beágyazottság növelése. 

Erdélyi Béla: Hogyan érzi magát ettől jobban a körülbelül 100 tag és 50 ifi a telepen? 
Erről nem hallottam. 

Pfeningberger András: Ha stabilabbak a bevételek, magasabb szinten tudunk a 
tagoknak szolgáltatást nyújtani, ez a tagok elégedettségét, jó hangulatát növeli. 

Majthényi Szabolcs: Én nem a multi vonalról érkezem. Azt a hangulatot, azt a 
klubéletet, amit gyerekkoromban itt megtapasztaltam, ezt szeretném visszaállítani. 
Szomorú, hogy klubtársaink közül van, aki nem ide hozza vitorlázni a gyerekét. A 
2013-as OP EB-n tapasztaltam meg először, hogy ez a közösség mire képes – ha 
van értelmes cél. Az energiákat szeretném a köz javára összefogni, egyfajta 
emocionális fejlődés a célom. 

Ignácz Károly: Az alapszabály nem rendelkezik egyletigazgatóról, személyi 
ügyekben viszont lehetőséget ad titkos szavazásra, ha a jelenlévők minimum 
negyede így dönt. 

Szavazásra jogosultak száma 85 fő. 

A közgyűlés 76 igen szavazattal és 9 tartózkodással a titkos szavazás mellett dönt. A 
szavazólapok kiosztásra kerülnek, majd a szavazatszámláló bizottság elvégezte a 
munkáját. 

10/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés 69 szavazattal Majthényi Szabolcsot választotta meg a Spartacus 
Vitorlás Egylet egyletigazgatójává. A másik jelölt, Pfeningberger András 14 

szavazatot kapott, egy szavazat érvénytelen volt, egy tagtársunk nem 
szavazott. 
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6–7. napirendi pont 

Ignácz Károly: Javaslom, a tagokkal kötött szerződések közgyűlés általi 
jóváhagyását halasszuk a májusi közgyűlésünkre. Ugyanezt javasoljuk a Jelölő 
Bizottság megválasztásával kapcsolatban. 

Szavazásra jogosultak száma 85 fő. 

 

11/2018.03.07.  Határozat 

A közgyűlés egyhangúlag, 85 szavazattal hozzájárul, hogy a tagokkal kötött 
szerződések jóváhagyása és a Jelölő Bizottság megválasztása a 2018. májusi 

közgyűlésen történjen. 

 

8. napirendi pont 

Az év kormányosa, Az év legénysége, Az év ifjúsági sportolója, Az év csillaghajósa 
és „A közösségért végzett munkáért” díjak átadása. 

Dr. Horváth István: Ezen a közgyűlésen három egyleti díjat tudunk átadni – Az év 
kormányosa és Az év csillaghajósa díjat májusi közgyűlésünkön adjuk át. 

Tenke Tibor versenysportért felelős elnökségi tag: A 2017-es év ifjúsági sportolója 
Jeney Máté! Az Optimisttől egy EB 8. hellyel búcsúzott, majd Laser U17-ben 2. lett a 
magyar bajnokságon, 29er-ben pedig DeJonghe Arthurral bajnokságot nyertek. 

Dr. Horváth István: A Telegdy házaspár alapította a Közösségi munkáért díjat. Az 
elnökség ezt egyhangúan Palócz Miklósnak ítélte elsősorban a vizesblokk és a 
klubház felújításnál végzett önzetlen és magas színvonalú társadalmi munkájáért. 

Visy László elnökségi tag, Az év legénysége díj alapítója: A titkos szavazásra 
előkészített listán Domokos András, Gyapjas Zsombor és Pavlik András szerepeltek. 
Mindhárman érdemesek a díjra – és valóban nehéz választani Domi 2017-es 12. 
világbajnoki címe, Gyapiék fantasztikus fejlődése, fáradhatatlan és sikeres 
nemzetközi menetelése, és a 29er hajóosztályban remekül teljesítő, fiatal Pavlik 
András sportemberi tulajdonságai, pozitív személyisége között. A tagság végül is – a 
díj alapítólevele szerint - titkos szavazással döntött: A 2017-es Az év legénysége díj 
nyertese: Gyapjas Zsombor! 

A levezető elnök egyéb napirendi pont hiányában a közgyűlést 21.18 órakor 
berekesztette. 


